
 

 

 

 

 
 

Kraków, 11 października 2024 r. 

 

Interpelacja 

 

 Prezydent Miasta Krakowa 

 Aleksander Miszalski 

 

dotyczy: planowanej linii autobusowej na ul. Cystersów 

 

Szanowny Panie Prezydencie, 

w związku z planowanym uruchomieniem linii autobusowej, która miałaby przejeżdżać 
przez ul. Cystersów i część Grzegórzek proszę o skonsultowanie przez Zarząd 
Transportu Publicznego lokalizacji przystanków na terenie dzielnicy II z Radą Dzielnicy 
Grzegórzki.  
 
Do mieszkańców docierają sprzeczne informacje w tej sprawie, więc aby zapewnić 
właściwy efekt planowanego zamierzenia ze strony ZTP warto wziąć pod uwagę opinię 
lokalnej społeczności. Zwracam uwagę na fakt, iż ul. Cystersów często jest 
zakorkowana, więc proszę wziąć to pod rozwagę przy wyznaczaniu trasy i przystanków 
dla nowych linii autobusowych. Proszę o informację, jakie linie mają być wyznaczone w 
tym rejonie? 

 
 

     Z poważaniem, 
 /-/ Łukasz Maślona 


